
 

 

 
 
EGL REEGLITE & HCP KOMITEE 
KOOSOLEKU PROTOKOLL 
 
Koosoleku toimumise aeg:  07.11.2024. a.  
Koosoleku toimumise koht:  Tallinn 
Koosoleku algus:    16:00 
 
 
Koosolekul osalesid:   e-post     telefon 
Heinu Klaas – koosoleku juhataja heinu.klaas@gmail.com   50 43 928 
Teele Tohver    teele.tohver@gmail.com  50 26 162  
Ramil Pärdi    ramil.pardi@gmail.com   50 44 756 
Kristo Raudam    kristo@golf.ee    52 80 120 
Merit Ots    merit.ots@gmail.com   55 537 545 
 
 
Päevakord: 
 
 

1. Juhendajate programmi uuendamine 
 

Komitee on tõstatanud programmiuuendamise või likvideerimise vajaduse,esialgne tagsiside asjaosalistelt 
ei ole viinud konstruktiivse lahenduseni 
 
Otsustati: 
 
1.1.Teemaga edasi tegeleda ja üritada leida klubide vahel konsensuslik lahendus 
 
1. Händikäpiga manipuleerimine 

 
Käesoleva hooaja lõpus on olnud mitmeid kaebusi ja küsimusi seoses võimaliku hcp-ga manipuleerimisega. 
Komitee arutas teemat.   
 
Otsustati: 
 2.1 Heinu Klaas teeb EGLi nimel avaliku artikli mängijate, klubide ja võistluste korraldajate 
informeerimiseks sellest probleemist. 
2.2 Komitee palub klubide HCP toimkondadel teha talvel HCP auditi oma mängijate hulgas, tuvastamaks 
võimalikke HCP manipulatsioone. Komitee annab klubidele ette tingimused, mis viitavad HCP 
manipulatsioonile. 
 
 
2. Elektrooniliste tulemuskaartide kasutamine EGL võistlustel 

 
Arutati ja jagati kogemusi elektroonsete tulemuskaartide kasutamise teemal. Tulemuste sisestamise kiiruse, 
lihtsustamise ja loodussõbralikkuse toetamiseks ning skooride topeltsisestamise vältimise eesmärgil on 
mõistlik kasutada elektroonilisi tulemuskaarte ka EGL võistlustel. Samad arengud on ka mujal maailmas, 
kus paljudel võistlustel kasutatakse ainult elektroonilist skooringut. 
 
Otsustati: 
 
 3.1 EGLi 2025a võistlustel võtta kasutusele elektroonilised tulemuskaardid.  



 

 

 
 
3. Elektrooniliste vahendite kasutamine 

 
Sel hooajal on ilmnenud, et elektroonilisi vahendeid (kellasid ja kaugusmõõtjaid) kasutatakse nii kauguse 
kui kõrguste vahe mõõtmiseks. Arutati millised võiksid olla ennetavad meetmed tulevikuks (nt 2025a 
võistlusjuhendite täiendamine). 
 
 
 
Heinu Klaas        
esimees         


